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Након што су јавности саопштили тешку ситуацију у којој се налазе, у Кошаркашком клубу
Борац Нектар Бањалука и даље чекају прве кораке који воде рјешавању проблема.
Директор клуба Мирослав Дојчиновић каже да тренутно покушава да сазове Скупштину
и окупи чланове Управног одбора који се као такви воде бар на папиру. Иако је
ситуација добро позната, Дојчиновић каже да реакција није било.

  

      

- Људи знају каква је ситуација, нема никаквих реакција. Имамо контакт са
градском влашћу, као и ресорним министарством. За сад не можемо ништа
очекивати. Прво ћемо видјети са члановима Управног одбора, који су ту још на
папиру, и Скупштином, шта даље  – каже Дојчиновић.

  

Директор Борац Нектара Бањалука истиче да су били свјесни у шта улазе без јаког
спонзора.

  

- Вријеме ће показати, још ништа не знамо – истакао је Дојчиновић и додао да ће
Борац Нектар Бањалука сигурно играти неко такмичење. Иако су прошле сезоне
Бањалучани играли полуфинале плеј-офа првенства БиХ, према тренутном стању
вјероватније је да ће идуће сезоне наступати у нижем рангу такмичења, који је требало
да игра њихов други тим.
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- Играће се нешто, не знамо шта, видјећемо... Покушаћемо да задржимо неке
играче, али не могу ништа конкретно говорити када не знамо какви ће бити планови
за даље  – додао је директор КК Борац Нектар Бањалука Мирослав Дојчиновић.

  

(Фокус)
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